
Zápis z 5. zasedání Akademického senátu Zemědělské fakulty 

Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích 

dne 23. 11. 2017  

 

Přítomni (bez titulů):  

Trávníček Jan, Peterka Jiří, Tejml Petr, Smetana Pavel, Koupilová Monika, Ondr Pavel, 

Zábranský Luboš, Jabůrek Roman 

 

Omluveni (bez titulů): 

Bárta Jan, Havelka Zbyněk, Kadlec Jaromír 

 

 

Hosté (bez titulů): 

Šoch Miloslav, Marušák Michal, Suchý Karel, Štěrba Zdeněk 

 

Program zasedání AS ZF: 

 

1. vystoupení děkana ZF 

2. vystoupení proděkana pro rozvoj 

3. vystoupení tajemníka ZF 

4. vystoupení proděkana pro pedagogickou činnost 

5. různé 

 

Program 5. zasedání AS ZF byl schválen všemi přítomnými senátory 

 

 

 

 

 



1. Vystoupení děkana ZF 

 

Děkan Šoch navrhl rozšíření Vědecké rady ZF o prof. Ing. Ivanu Langrovou, CSc. z FAPPZ ČZU 

Praha. 

Akademický senát ZF bere tuto informaci na vědomí. 

 

2. Vystoupení proděkana pro rozvoj 

 

Proděkan Štěrba přednesl Akademickému senátu ZF JU aktualizaci Strategického záměru ZF JU pro 

rok 2018. Pro rok 2018 je plánovaná rekonstrukce pavilonu J a zahájení výstavby pavilonu 

agroekosystémů a chemie na půdorysu pavilonu výpočetní techniky. 

 

K tématu proběhla diskuse: 

Peterka vznesl dotaz k půdorysu  výstavby nového pavilonu.  

Marušák odpověděl  jaké problémy bylo nutno řešit -  vyjádření od sousedů, prolomení limitů 

výstavby, budou stavět a nesouhlasí s výstavbou 2 patrové budovy na sousedním pozemku. Celá 

problematika není definitivně uzavřena. 

 

Hlasování:  PRO 8   PROTI 0  ZDRŽELO SE 0 

Akademický senát ZF schválil aktualizaci Strategického záměru ZF JU pro rok 2018 všemi 

hlasy. 

 

3. Vystoupení tajemníka ZF 

 

Marušák vysvětlil senátorům Metodiku ZF ke mzdovému předpisu JU: 

- Žádnému zaměstnanci ZF nesmí být novou metodikou snížena mzda, dle JU nesmí dojít ani 

ke snížení tarifu. 

- Ministerstvo školství přislíbilo 3 miliardy navíc do rozpočtu vysokých škol, mohlo by dojít 

k nárůstu mezd od 1. ledna (peníze jsou přislíbené končící vládou), jestli navýšení nastane, 



bude známo až v květnu, červnu roku 2018, proto bude nárůst zaměstnancům vyplacen 

mimořádnou odměnou 

- NV 286 – stanovení nejnižší garantované mzdy, zaměstnancům, kteří měli mzdu nižší než je 

nejnižší garantovaná mzda, bude mzda zvýšena již od 1. 1. 2018 

- Nově zřízena Mzdová komise – může přezkoumat výši výkonnostní prémie na základě 

podnětu od zaměstnance 

-  

K danému tématu proběhla diskuse ve které postupně vystoupili: 

Ondr – rektorátní  mzdový předpis byl předložen v úterý (21.11.) na Akademickém senátu JU. 

Trávníček – jakým způsobem dojde k překlopení mezd, zda se bude bude se překlápět i osobní 

ohodnocení a už dnes jsou značné rozdíly. 

Marušák – vysvětlil postavení odborů v této problematice. 

Smetana – odbory nechtějí nic měnit a tak se nebudou napravovat křivdy z minula, odbory nesouhlasí, 

aby někomu klesla po 6 měsících mzda, a když někomu přidáte, tak někomu musíte vzít 

Trávníček požádal o opravu zápisu z minulého senátu kdy  nevznesl dotaz výši rozptylu mezd u 

odborných asistentů ZF, ale na výši rozptylu osobního ohodnocení u odborných asistentů ZF. V zápisu 

bude opraveno 

Marušák – po té co budeme znát objem mzdových prostředků pro rok 2018, můžeme se sejít k jednání 

Návrh Trávníčka: (senát schválil možnost návrhu všemi hlasy) 

Senát doporučuje vedení fakulty s předpokládaným navýšením prostředků na mzdy evokovat jednání o 

vyrovnání výchozí nerovnosti platů. 

Hlasování:  PRO 8   PROTI 0  ZDRŽELO SE 0 

Akademický senát ZF schválil Metodiku ZF ke mzdovému předpisu JU všemi hlasy. 

 

4. vystoupení proděkana pro pedagogickou činnost 

Proděkan Suchý seznámil Akademický senát ZF se změnami v Opatření děkana ZF – Pravidla pro 

přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke studiu pro akademický rok 2018/2019. 

1. změna – žádost o přezkoumání rozhodnutí o nepřijetí ke studiu podává uchazeč přímo 

k rektorovi  



písmeno G – Opatření děkana ZF – Pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke studiu pro 

akademický rok 2018/2019. - „Uchazeč může požádat rektora o přezkoumání rozhodnutí. Žádost se 

podává ve lhůtě 30 dnů ode dne jeho doručení.“ 

2. změna - průchodnost z bakaláře na magistra 

- Problémy u předmětů, které si museli studenti doplnit, nevstřícnost učitelů, kdy měli učit např. 

2 studenty 

- Rozdílové zkoušky zůstanou pouze u BOZO, PUPN, ZDT 

- Otevřít přestup mezi zemědělskými obory 

K danému tématu proběhla diskuse: 

Bylo přečteno stanovisko doc. Bárty, kdy nesouhlasí, aby se odpouštěli předměty, které by si studenti 

museli doplnit 

Šoch – přicházíme o studenty, už je problém povinná angličtina 

Smetana – školství je obchod, musíme si nastavit podmínky tak, abychom nepřicházeli o studenty, 

kteří by odešli na školy, kde rozdílové zkoušky dělat nemusí 

 

Hlasování:  PRO 7   PROTI 1  ZDRŽELO SE 0 

Akademický senát ZF schválil  Opatření děkana ZF – Pravidla pro přijímací řízení a podmínky 

pro přijetí ke studiu pro akademický rok 2018/2019. 

 

5. různé 

Předseda senátu Ondr předložil senátorům návrh na prodloužení členství Luboše Zábranského v Radě 

vysokých škol a postoupení návrhu ke schválení Akademickému senátu JU. 

Hlasování:  PRO 7   PROTI 0  ZDRŽELO SE 1 

Akademický senát ZF schválil  návrh na prodloužení členství Luboše Zábranského v Radě 

vysokých škol a postoupení návrhu ke schválení Akademickému senátu JU. 

Zapsala: Koupilová 

Kontroloval: Ondr 

 

České Budějovice 23. 11. 2017 


